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Z á p i s n i c a 
 

zo zasadnutia Komisie výstavby, regionálneho rozvoja a životného prostredia pri MsZ 
v Banskej Štiavnici, konaného v zasadacej miestnosti  MsÚ v Banskej Štiavnici dňa 22.05.2017 

 

 
Prítomní:                  Ing. Ján Čamaj, predseda komisie, 

Mgr. Peter Ernek, člen komisie, 
Mgr. Martin Macharik, člen komisie, 
Ing. Ivana Ondrejmišková, prednostka MsÚ, 
Ing. Zuzana Kladivíková, vedúca odd. výstavby, ÚP a ŽP,  
Ing. Vladimíra Staňová, zamestnankyňa ekonomického oddelenia,  
Mgr. Katarína Hulinová, zapisovateľka komisie (zast. Filip Golian) 

 
Ospravedlnení:  Ing. Adela Prefertusová, členka komisie 

Ing. Juraj Čabák, podpredseda komisie, 
 
 
 
Program: 
 

1. Otvorenie 
2. Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu Mesta Banská Štiavnica podľa VZN č. 3/2013 pre rok 

2017  
3. Rôzne 
4. Diskusia 
5. Záver 

  
 
1.   Otvorenie 
 
Zasadnutie Komisie výstavby sa začalo o 14:15 hodine. Predseda komisie Ing. Ján Čamaj privítal 
prítomných členov komisie a ostatných prítomných a prečítal návrh programu. Členovia komisie 
program a zasadnutie komisie výstavby začalo.  
 
2.   Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu Mesta Banská Štiavnica podľa VZN č. 3/2013 pre 
rok 2017  
 
Ing. Vladimíra Staňová – oboznámila členov komisie s predloženými žiadosťami o poskytnutie dotácie 
z rozpočtu mesta pre občianske združenia a organizácie v Banskej Štiavnici. Konštatovala, že do 
termínu predkladania žiadostí bolo predložených 5 žiadostí o poskytnutie dotácie.  Združenie turizmu 
predložilo dve žiadosti, z tohto dôvodu boli vylúčené obidve, nakoľko v zmysle platného VZN môže 
jeden žiadateľ predložiť len jednu žiadosť. Uviedla, že na komisiu sú predložené tri žiadosti a to: 
žiadosť Sitnianskych rytierov, Kalvárskeho fondu a Národného lesníckeho centra.  
 
Komisia výstavby, regionálneho rozvoja a životného prostredia  
S c h v a ľ u j e : 
Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu Mesta Banská Štiavnica podľa VZN č. 3/2013 pre rok 2017. 
 
N a v r h u j e :  
Schválenie finančných čiastok pre organizácie v meste Banská Štiavnica. Prerozdelenie 4 170,-€ pre: 
OZ Sitniansky rytieri, Kalvársky fond a Národné lesnícke centrum. 
 
Na zasadnutí prebehla diskusia s návrhmi o prerozdelení finančnej čiastky pre občianske združenia 
a organizácie v Banskej Štiavnici. Následne sa hlasovalo za návrhy.  
Za Návrh Ing. Jána Čamaja, hlasovala väčšina prítomných členov. Uvedený návrh bol jednomyseľne 
schválený  nasledovne: OZ Sitnianski rytieri – 1 710,-€; Kalvársky fond – 1 860,-€ a Národné lesnícke 
centrum – 600,-€. 
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3.Rôzne 
V bode ,,Rôzne“ konštatoval Mgr. Martin Macharík, že je zlé riešenie ulice Sládkovičovej - ,,Chodník 
na Ulici Sládkoviča je v jednom bode veľmi zúžený v dôsledku existujúceho oporného múru 
a osadenej historickej lampy a tiež je zle „strmo“ urobený vchod k objektu FVU.  
 
 
4.Záver 
 
Ing. Ján Čamaj poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie komisie ukončil. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
        Ing. Ján Čamaj  
                           predseda komisie, v.r. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísal: Filip Golian 
          23.05.2017 


